

【跨校選課公告】中興大學誠摯歡迎臺灣綜合大學系統 ( TCUS ) 學生跨校選修！  
[Announcement] NCHU Warmly Welcomes TCUS Students for Cross-University Enrollment!

親愛的同學您好：

Dear Students,

為了促進大學間學術資源的共享，並打造多元、國際化的學習環境，國立中興大學 ( NCHU ) 誠摯歡迎「台灣綜合大學系統 ( TCUS )」的夥伴學校同學前來本校選修課程！

To promote academic resource sharing and foster a diverse, international learning environment, National Chung Hsing University (NCHU) warmly welcomes students from the Taiwan Comprehensive University System (TCUS) to enroll in our courses!

 **課程搜尋與選課資訊 | Course Search & Selection**

本校所有課程資訊 ( 含全英語授課 EMI 課程 ) 均已公告於課程查詢系統。您可以根據您的個人興趣或專業領域進行篩選：

Full details for all courses, including English as a Medium of Instruction (EMI) courses, are now available on the Course Information System. You may filter the results based on your personal interests or academic field:

- 課程查詢系統 | Course Information System: [點此進入 | Click Here](#)

---

 **申請期限與流程 | Application Guidelines**

- 申請期限 | Application Period:

即日起至 2 月 27 日 ( 週五 ) 下午 5:00 止。

From now until February 27 (Friday), 5:00 PM.

- 報名流程 | Enrollment Procedure:

請透過「中興大學校際選課系統」完成線上選課程序。詳細操作步驟可參考系統操作手冊。

Please complete the online enrollment process through the NCHU Inter-University Enrollment System. For detailed step-by-step instructions, please refer to the System User Manual.

- 重要提醒 | Important Note:

報名前，請務必先向所屬學校的系辦公室或教務處註冊組確認跨校選修之學分抵免相關規定。

Before enrolling, please verify credit transfer and recognition regulations with the Department Office or Registrar's Office at your home university.

---

 聯絡資訊 | Contact Information

若對選課流程有任何疑問，歡迎洽詢國立中興大學教務處課務組：

If you have any questions, please feel free to contact the NCHU Curriculum Division:

- 電話 (Phone): +886-4-22840215
- 電子郵件 (Email): [course@nchu.edu.tw](mailto:course@nchu.edu.tw)

國立中興大學教務處課務組 敬啟

Sincerely,

Curriculum Division, Office of Academic Affairs, NCHU